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Inför en lokal Slöseriombudsman

 
 
Sedan 2009 har Martin Borgs fått uppmärksamhet med sin variant av ombudsman:
Slöseriombudsmannen. Tanken är att människor via en Facebooksida med över 54 000
medlemmar, tipsar om hur politiker och offentliga tjänstemän på felaktigta sätt använder
offentliga medel i sin tjänsteutövning. Slöseri, generösa privilegier och misslyckade
kostsamma satsningar beskrivs som de mest angelägna områdena för granskning. På så vis
lyfts slöseriet med gemensamma medel fram, men också kritik mot politiker som inte är ärliga
om kostnader mot skattebetalarna. Här kan vidare dåliga kontrollsystem upptäckas. Men
framförallt ger upplägget bra tips om hur vi kan effektivisera användningen av våra
gemensamma medel. De ska ju, enligt Kommunallagen, användas så att de ”ger mest pang för
pengarna”.
 

För att ge vår egen kommun mer information om hur och var det går att effektivisera
och få ut mer av skattekronorna skulle en Slöseriombudsman behöva tillsättas. Både
privatpersoner, tjänstemän och politiker skulle kunna tipsa. Antingen med namn eller
anonymt. Informationen skulle tas emot av ombudsmannen eller lämplig person på
ekonomiavdelningen. Det finns många medborgare som har bra idéer om hur vi kan spara tid
och resurser inom olika områden. Att införa en Slöseriombudsman är ett steg att låta
kommunens tjänstemän få information om förhållanden som annars inte skulle komma fram.
Den här uppgiften att granska styrande och tjänstemän är samtidigt vår uppgift som
oppositionspolitiker. Men vi räcker inte till. Vi har inte, och kommer aldrig att få, den
överblick som en hel kommuns medborgare besitter. Den här funktionen kan inte heller
medborgarförslag, eller det nya Kalixförslaget, hantera. Tanken är ju att via
Slöseriombudsmannen kunna tipsa om både stora och små ”slöserier” utan att behöva ange
namn eller andra uppgifter.
 

Därför föreslår Folkpartiet Liberalerna att Kalix Kommun inför en lokal
Slöseriombudsman. Tips och idéer om ett effektivare användande av våra gemensamma
resurser ska kunna tas emot via kommunens hemsida, e-post, vanlig post och telefon.
Uppgiften ska inte innebära nyanställningar utan bör ligga under ekonomienheten och klaras
med befintliga resurser. De tips som kommer in ska sedan föras vidare till berörda nämnder
och styrelser för hantering och eventuella åtgärder.
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